

Principal's Message

8/11/2017

親愛的各位同學、老師、家長們：

大家好！希望您都有個快樂的暑假，新學年馬上就要開始，歡迎您回到校園！

我深感榮幸再次出任灣谷中文學校校長。本校自2002年建校，十五年內歷經多任校長、校董、老師以及家長們熱心貢獻，為培育學習中文的學生提供了優質的教育環境。

每年兩百多名學生認真學習中文的態度，激勵我們深感語言傳承的意義深遠。學習外語不變的法則是循序漸進、不輕言放棄，而家長對學生的課後督促至關重要。

今年將新增文化探訪活動，認識中華文化以及瞭解早期華裔移民的歷史，將融入學習的內容。活動日期將在近期內公布。

感謝大家的參與，歡迎您的建議與批評，期許在我們共同努力下灣谷中文學校繼續向前行！

灣谷中文學校
校長 宋國恩 敬上

Dear Students, Teachers and Parents:

I hope you all had a fabulous summer break! The new school year will start on August 18th.

I am honored to be the principal of BVCS once again! Prior to this role, I have served as a co-founder, chairwoman of the board of directors, principal and various other positions at BVCS.

Our school was established in 2002. Over the last 15 years through the joint efforts of many devoted principals, board members, teachers and parents, we succeeded in making BVCS one of the top schools to learn Mandarin Chinese.

More than two hundred students attend our school each year. Encouraged by their positive learning attitude, we are committed to our mission of continuity as we strive to reach our goals of excellence in education. We believe the rule of thumb for learning any foreign language is not to give up too soon, and parents always play an important role in coaching the students at home.

Knowing the beauty of the Chinese culture and understanding the history of the early Chinese immigrants will be added to our program this year. A new culture tour to Locke will be announced soon.

I am grateful for all your contributions, support and ideas. We always welcome your comments and suggestions. With all of our collective efforts, BVCS will continue to provide an outstanding student experience this year and many more to follow.

Wish you all a successful school year to come!

Kay Wang
Principal
Bay Valley Chinese School